Verbs with are used with accusative case:
For example:
Dát si (to get) Dám si polévku.
Studovat (to study). Studuju češtinu.
Mít (to have). Mám tatínka.
Chtít (to want). Chci čokoládu.
Jíst (to eat). Jím maso.
Snídat (to eat a breakfest). Snídám rohlík
Obědvat (to eat a lunch). Obědvám guláš.
Večeřet (to eat a dinner). Večeřím jogurt.
Pít (to drink). Piju kávu.
Vidět (to see). Vidím sestru.
Slyšet (to hear). Slyším hudbu.
Číst (to read). Čtu knihu.
Hrát (to play). Hraju na kytaru. Hraju volejbal.
Malovat (to draw). Maluju obraz.

Preposition with accusative case:
Na (to) (jít na večeři). Těším se na tebe. I look forward to you.
Pro (for). To je pro tebe. It´s for you.
Za (for). (price) Kniha za 1000 korun. Book for a thousand crowns.
O  Je o rok starší. She is a year older.
With direction: After question Kam?(NOT where)
Nad (above)
Pod (under)
Před (in front of)
Za (behind) Kam jdeš? Za dům, za školu,….
